



Zápis ze schůze Představenstva FIT++

dne 26. 3. 2026, v Thákurova 9

Účast (členové Představenstva tučně):

- **Adam Andrej Barnáš**
- **Matěj Široký**
- **Kryštof Machart**
- **Marek Vospěl**
- **Andrea Jeřábková**
- Matyáš Rak
- David Vobruba
- Stanislav Lepič (online)
- Jonáš Loskot (online)
- Julie (FA Art)
- Nina (FA Art)
- Pavel Kolský (online)
- Lukáš Vesecký

18:22 – Kryštof zahajuje schůzi.

1. Schválení programu schůze

Probíhá debata o délce bodu „Prezentace a schválení nového loga FIT++“.

Usnesení 03-01

Představenstvo FIT++ schvaluje program schůze ve znění:

1. Schválení programu schůze (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
2. Schválení zápisu schůze z 11. 3. 2026 (typ: hlasování, čas: 1 minuta)
3. Schválení přijetí doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. za člena FIT++ (typ: hlasování, čas: 3 minuty)
4. Prezentace a schválení nového loga FIT++ (typ: hlasování, čas: 10 minut)
5. Schválení jména akce FAFIT Hide+Scav (typ: hlasování, čas: 30 sekund)
6. Seznámení s projektem FA ART (typ: diskuze, čas: 10 minut)
7. Diskuze o stavu legislativy klubu (typ: diskuze, čas: 10 minut)
8. Diskuze o spolupráci s firmami, PR, SSP, fakultou apod. (typ: diskuze, čas: 10 minut)



9. Zhodnocení proběhlých akcí (typ: diskuze, čas: 30 minut)

- a. Music Jams
- b. OpenStudySessions
- c. FIT++ Teambuilding
- d. FIT++ Pivo
- e. FIT Párty
- f. FIT Deskovky

10. Stav připravovaných akcí (typ: diskuze, čas: 30 minut)

- a. OpenStudySessions
- b. Music Jams
- c. FIT++ Karaoke
- d. FIT LAN Party
- e. Orienták v Kampusu
- f. FAFIT Hide+Scav
- g. Narozeniny FIT++
- h. HelloFIT! 2026
- i. Dejvická Šifrovačka

11. Různé (typ: diskuze, čas: 5 minut)

5-0-0 Přijato

2. Schválení zápisu schůze z 11. 3. 2026

Usnesení 03-02

Představenstvo FIT++ schvaluje Zápis ze schůze Představenstva 11. 3. 2026 v podobě zasláné mailem členům Představenstva v 18:27.

5-0-0 Přijato

3. Schválení přijetí doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. za člena FIT++

Kryštof: Architekti tu ještě nejsou.

Kryštof: Budeme schvalovat pana děkana jako člena FIT++, protože nebyl studentem FITu.



Usnesení 03-03

Představenstvo FIT++ schvaluje přijetí doc. Ing. Jana Janouška, Ph.D. za člena FIT++.

5-0-0 Přijato

4. Prezentace a schválení nového loga FIT++

Adam: Připravil jsem si krátkou prezentaci o novém logu, staré logo mělo pár problémů, jako nestejná šířka a výška stran, ten kdo to exportoval, tak to exportoval blbě a tak dále.

Nové logo je definované na mřížce. Logo máme dokonce okótované. Jedna kóta je špatně, ale to opravím.

Tady máme porovnání obou log, ty barvy by měly být stejné, to je jen projektor.

Kryštof: Jak se ti povedlo pokazit barvy u starého loga?

Adam: Nevím, ale to už je jedno. Tady ty rozdíly nejsou dostatečně vidět, tak jsem změnil barvy starého a tady jsou překryté přes sebe. Vidíte že třeba pluska jsou dál od sebe, že to je trošku širší, že ten předěl je někde jinde a tak.

Anžu: Proč je tu datum 30. února?

Adam: Protože jsem tu prezentaci dělal 30. února, měl jsem tam dát dnešní datum.

Já jsem tam dal špatný datum, abych si toho dneska všimnul, ale nevšiml jsem si toho.

Usnesení 03-04

Představenstvo FIT++ schvaluje nové logo FIT++ v podobě zaslané mailem členům Představenstva FIT++ v 19:16 a zavazuje se jej používat v oficiálních materiálech klubu.

OHP: 5, 5-1-1 Kontrolní součet nesedí, zmatečné hlasování

5-0-0 Přijato

5. Schválení jména akce FAFIT Hide+Scav

Usnesení 03-05

Představenstvo FIT++ schvaluje záměr udržovat v oficiálních materiálech název akce „hry na schovávanou se speciálními úkoly pro hidery“ ve spolupráci se Spolkem posluchačů architektury v podobě „FAFIT Hide+Scav“.

OHP: 5, 5-1-0 Kontrolní součet nesedí, zmatečné hlasování



Adam: Chci do zápisu, že to nebyla moje vina.

Kryštof: Mně by se víc líbilo & místo +. Odhlasujeme teď s +.

4-0-1 Přijato

6. Seznámení s projektem FA ART

Julie: Pořádáme akci s názvem FA ART, festival se zabývá místy kolem fakulty, které se moc nevyužívají. Snažíme se zapojit veškeré spolky, proto jsme zkusili oslovit vás s nápadem na FAART week. Naším cílem je vyzkoušet, co vše se zde dá dělat. Jedno z míst je například amfiteátr, kde jsme zkusili hodinu jednoho předmětu. Plánujeme udělat projekt různých sportovních prvků na ulici mezi Novou budovou a Studentským domem. Dalším prostorem je sádrovna, u které jsme se rozhodli ji použít na akce jako je after party. V parku máme plán vytvořit místo pro relax a odpočinek. V prostoru by mohly být hamaky, posezení, možná i ohniště, atd.

Snažíme se zapojovat různé spolky, aby začaly tyto místa používat. Chtěli bychom se vás zeptat, které akce děláte a zda by šel s nimi tento prostor propojit. Napadlo nás, zda byste nechtěli dát Music Jam ven.

Kryštof: Říkám si, zda by nebyl Music Jam lepší v amfiteátru.

Julie: Elektřinu a plátno by tam zařídit šlo.

Marek: Když se bavíme o amfiteátru, mohli bychom tam mít karaoke.

Julie: Mohli bychom vaši akci teda propagovat.

Anžu: Orienták je jediná akce, kterou máme venku, cílíme i pro lidi mimo FIT, kteří nám tam chodí.

Julie: Mohli bychom spojit jednu naši jógu s vámi.

Adam: Nevím, jestli by na to přišlo tolik lidí.

Anžu: Bylo by dobrý, kdybyste vytáhli tu jógu ven, ať lidi z FITu nemusí chodit do šestého patra.

Adam: Takže bychom udělali karaoke v amfiteátru?

Marek: Hodilo by se to ve středu, duben nebo květen.

Julie: Všechny akce, které děláme jsou veřejné pro všechny.

Kryštof: Na co se vám zdá, že by pro nás byla použitelná ta sádrovna? Že bychom konečně udělali grilovačku?

Anžu: Mohli bychom udělat párek párty.

Adam: FAFIT párek párty.

Kryštof: Mohli bychom se podělit o poplatky na film, kdyby to bylo něco, co by FITáky zajímalo.



Julie: První věc by mohla být ta FAFIT jóga. Ozveme se emailem s nabídnutím nějakých termínů.

Kryštof: My to interně rozešleme, kdyby někoho cokoliv napadlo.

Kryštof: Rád bych jen shrnul, že se mi ten projekt líbí.

7. Diskuze o stavu legislativy klubu

Anžu: Za mě je dobrá.

Kryštof: Chci udělat pár interních poznámek, co se musí přepsat, abychom to začali přepisovat. Problém jedna, samozřejmě, mimořádná schůze Představenstva. Nevím, jak ho chceme koncipovat.

Probíhá diskuze o koncepci.

Kryštof: 1) Žádná lhůta k vyhlášení, 2) maximálně jednou za den, 3) max 2 body + různé, 4) žádné zrušení klubu (zrevidovat co se dá přidat), 5) mohou ji svolat členové Představenstva bez Předsedy 6) může se schválit řádná schůze bez vědomí Předsedy. 7) Nemusí se vést zápis, stačí usnesení.

Kryštof: Druhý bod co jsem chtěl řešit je bordel s volebním řádem. Co tam je blbě: nemáme definované co se stane, když se přihlásí málo lidí. Nemáme definované neplatné volby.

Kryštof: Co si myslíte o tom, že jsou volby prý ve špatný čas? Je tu stížnost, že to je ve zkouškovém období, kdy na to lidi nemají čas. Dal bych to k začátku zkouškového období. Debata se mi zdá první týden zkouškového období dobrá. Dopsal bych, aby se ustavující schůze musí konat do 2 měsíců, ne jen vyhlásit.

Kryštof: Chceme se věnovat čestnému členství, je definováno ne úplně šťastně.

Taky by se hodilo zadefinovat si per-rollam, když už se zaobíráme mimořádnou schůzí.

8. Diskuze o spolupráci s firmami, PR, SSP, fakultou apod.

Matěj: S Datamolem jsme měli hovor s možnostmi spolupráce, jejich vize je udělat šifrovačku, kde se šifry budou vytvářet účastníky, pokud jsem to pochopil správně, náplň by si zařídili oni. Naše práce by byla pomoci s propagací. Snaží se více propojit



se studenty. Ptali se, co bychom chtěli na oplátku, dostali to od nás sepsaně, od té doby se neozvali. Zkusím jim napsat.

Kryštof: K tomu bychom říkali, že bychom chtěli zařídit dole akvário.

Matěj: JetBrains se nám po půl roce ozvali.

Kryštof: JetBrains by u nás chtěli udělat workshop na Kotlin.

Kryštof: Potkáme se s EY ve čtvrtek, budeme mluvit o after party na HelloFIT! a představíme se jako nové Představenstvo.

Kryštof: PWC nám neodepisuje.

Matěj: Na workshopu od PWC mi vadilo, že tam byli jenom technici. Můžeme se jim připomenout, naznačil bych, že by nám mohli dát nějaké peníze.

Kryštof: S Accenture jsme přestali komunikovat.

Matěj: Můžeme je taky znovu zkusit, když hledáme firmy.

Kryštof: Měli bychom udělat schůzku s PR FIT.

Anžu: Možná bychom jim měli poslat nějaké věci do infomailu.

Kryštof: Chci do příštího info mailu dát LANku a orienták. Je potřeba dodělat grafiku.

Probíhá diskuze o přihlášených k akci Staň se na den FITákem.

Kryštof: Potřebuje ještě někdo něco k PR?

Probíhá diskuze o mikínách a kdo by je navrhl.

Kryštof: Přecházíme k SSP. Minulý rok jsme s nimi měli meeting. Chceme ho udělat zase?

Anžu: Já bych se s nimi sešla kvůli té smlouvě.

Kryštof: Co se týče zástupců a pověřených osob, bylo mi řečeno, a bychom si vybrali 2 zástupce za SUNii.

Probíhá diskuze o smlouvě s fakultou.

Kryštof: Chce někdo domluvit schůzku s SSP?

Matěj: Napíšu Jakubovi Novákovi.



Kryštof: Po pádu infrastruktury nám neběží databáze členů.

Matěj: Já ještě z hlediska Orientáku musím zajít trošku okopat Zahrádku.

9. Zhodnocení proběhlých akcí

a. Music Jams

Kryštof: Zeptám se Jirky ohledně nahlašování akce v atriu.

Matěj: Já mu napíšu.

Kryštof: Možná ten květnový bude venku.

Kryštof: Zkusíme Music Jamy sdílet přes FA ART.

Matěj: Za mě to je akce, která by se architektům mohla líbit.

b. OpenStudySessions

Marek: Přišly mi všechny akce v pohodě. Na síť bylo trošku brzo, zpětná vazba byla o něco méně teorie a více vlastní laby, ukažte jak s tím softwarem pracovat.

Marek: PA2 byly v pohodě, první půlka byla kvalitní. Druhá půlka byla zdlouhavá, strávil jsem dlouho povídáním o C++, ale myslím, že kdo poslouchal, tak si určitě odnesl hodně.

MA1 se skiplo kvůli evakuaci.

Pokud bude Marakuja chtít udělat druhý zápočet z MA1, tak by to bylo super.

Pak byly LA2 s Martou, to bylo taky v pohodě.

Dneska byl GIT, prý to bylo celkem ok.

c. FIT++ Teambuilding

Anžu: Výbornej, mě to přišlo fakt dobrý, lidi chválili aktivity, jídlo, i kdyby jídlo šlo lépe zorganizovat.

Matěj: Jídlo by bylo fajn naplánovat předem a pořádně na to nakoupit. Začali jsme to řešit až v Makru.

Kryštof: Na to, že to bylo poprvé to bylo fakt dobrý. Telč byl super objekt, klidně bych tam jel znovu.

Anžu: Bylo by fajn domluvit tam tu spodní místnost.

Kryštof: Asi jsem neslyšel jedinou negativní zpětnou vazbu. Dal bych si to za rok znova.

Marek: Byl to tým a bylo to stavení.



d. FIT++ Pivo

Anžu: Chtělo by příště zkontrolovat, jestli se tam nic jiného neděje.

Kryštof: Bylo to v pohodě.

e. FIT Párty

Rakmaty: Za mě v pohodě, prodalo se 112 vstupenek.

Kryštof: Za mě taky dobrý, mně se to líbilo. Futurum bych nechal. Příště možná začít řešit akci dřív, a vymyslet jak tu organizaci rozdělit mezi víc lidí.

Matěj: Zkusil bych se zamyslet, jak to dostat mezi více lidí mimo FIT.

f. FIT Deskovky

Adam: Tahání sudů metrem byla velká zábava. Přišlo tam dost lidí. Odhadem nevím, zaplnili jsme 1455.

Matěj: Myslím, že by bylo fajn promyslet celkově jídlo k akcím. Na OSS by ho klidně mohlo být víc.

Adam: Máme nové nože, takže příprava pečiva na akcích bude jednodušší.

10. Stav připravovaných akcí

a. OpenStudySessions

Marek: Příští týden tam nemůžu být.

Anžu: V pátek je volno. Nejspíš tam nebude větší návštěvnost než dneska.

Marek: Čtvrtek je vždycky před víkendem.

Probíhá diskuse o tématu za dva týdny.

Marek: Zkusím napsat Marakujovi na MA1.

Kryštof: Příští týden něco vymyslíme.

Marek: Ještě bych rád udělal move semantics, reference a podobně v C++.

Matěj: Rezervaci na příští týden můžeme uvolnit.

Adam (ukazující na Matěje): Umíš s manuálem? Jako s autem?

Matěj: Ještě že tak, jsem si teď vzpomněl na UOSy.



b. Music Jams

Posouvá se o týden dál na 13. 4., protože bude Velikonoční pondělí.

c. FIT++ Karaoke

Kryštof: MARKUUUUU.

Marek: Není to ideální. Asi jsem mohl odpovídat rychleji. Každopádně všechny možná data jsou v konfliktu s dalšími akcemi co teď máme.

Otázka je, jestli psát do Hubu, asi tam tuhle akci moc nechtějí.

Můžeme ho dát koncem dubna někde tady.

Po konci dubna snad bude znovu k dispozici fakap.

d. FIT LAN Party

Adam si protahuje nohy a běhá dokolečka po zasedací místnosti.

Kryštof: Máme místnosti od 15:30, protože jsou v obou místnostech nějaké meetingy. Rezervace máme potvrzené. Julča donese retro konzole. Jonáš donese VRko. Marek donese VRko na beat saber. Kryštof donese Xbox. Chtělo by to zařídit buď volant nebo dance pady. Jonáš napíše Dexovi.

Matěj: Vyřešil bych servery co tam pojedou. Adam vyřeší Minecraft server (je prý výkonný jako "sfiňá").

Kryštof: Máme fórum channel na hlavním Discordu.

Marek Vospěl objevil skrytý výtah

Matěj: Budeme chtít Trackmanii?

Kryštof: Já už nechci organizovat turnaje.

Marek: Beat saber je blbý na soutěž, lidi co to umí chtějí hrát těžší mapy a když mají něco lehčího, co zvládnou lidi co to neumí, tak je to nebaví.

Matěj: Můžeme dát dvě mapy, jednu lehčí a jednu těžší.

Kryštof: Kdybyste někdo chtěl dělat turnaje, tak tam sedíte a máte tam excelový spreadsheet co se promítá přes OBS.

Matěj: Trošku jsme zapomněli na lolkaře. Kdyby byl LOLko turnaj, možná bych zkusil domluvit další místnost.

Rakmaty: Fakt mě vytáčí MFA.

Rakmaty: 1442 - učebna na 14. patře je volná od 17:45.



Adam se opět prochází po zasedací místnosti

Matěj si připisuje dalšího člověka na svůj TODO list na napsání.

Matěj: Red bullu bych měl napsat.

Adam: Napadlo mě teď, že by Factorio mohlo být 1. 4.

Kryštof: Factorio teda budeme dělat mimo hlavní LAN party.

Matěj: Mohlo by to být v Nové budově kvůli otevírací době.

Kryštof: Napíšu Blokimu ohledně GeoGuessru.

Anžu: Je potřeba vyřešit ceny od PR.

Máme sud na Bubnu, bylo by fajn ho vypít.

Kryštof: Bloki bude organizovat GeoGuessr.

Kryštof: Turnaj na Trackmanii nebude.

Beatsaber turnaj udělá Jonáš.

Adam: Vyřeším Minecraft server. Napíšu STOHu na party hry.

Kryštof: Přípravu zařídit do 15:00. Musíme napsat na ICT, potřebujeme televize. Adam napíše ticket. Musíme zařídit i WiFi, prodlužky, kabely... Adam vyřeší oprávnění a roomky na Discord.

e. Orienták v Kampusu

Pavel: Mapa je v přípravě, zítra tam jdu zase, s Filipem Krejčou z ÚTVS je to dohodnutý, budeme shánět dobrovolníky. Trasy jsem ještě neřešil. Současně máme dvě přihlášky vyplněné.

Anžu: K přihláškám, šli na všechny možné instagramové účty, spíš se lidi nepřihlašují, protože to bylo moc brzo. Bude další propagace.

Kryštof: Budou plakáty a propagace, vyvěsíme všude.

Anžu: Máme sponzory - Sonnentor - 100 degustačních krabiček na čaje. PR ČVUT nám dá 15 taštiček. Nějaký trička, čepice, propisky a tak. Ještě půjdu na PR FITu. Ještě jedním s Infinitem, jen komunikace vážně. Kantor neodepsal. Ceny máme, ale není to taková bomba jako loni. Jediný co, tak bych byla ráda, kdyby se do propozic přidal i další mail než Pavlův.

Pavel: Asi můžeme, jen bych byl rád, kdyby se to ke mně dostávalo.

Anžu: Dneska pošlu email loňským závodníkům. Chtěla bych větší rozdíl v délkách tratí a dát je do propozic (až budou).

Probíhá diskuze o délce.

Přidáme do délky maximální délka trasy 5 km.



FSP: Paní chce objednávky aspoň týden předem.

Anžu navrhuje nápad s běžeckými čelenkami. Není si jistá, jestli bychom to stihli do měsíce.

Probíhá diskuze o cenách.

Anžu: Dřevěné medaile nevyjdou.

Kryštof: Adam zajistí propagaci akce - posty na sociální média a vyvěšení plakátů.

Matěj: Můžeme kontaktovat PR Silicon Hillu, aby vyvěsily plakáty na Strahově.

Kryštof: Má ještě někdo další připomínky?

Matěj: Do budoucích let bych se zamyslel, jestli bychom chtěli poslat startovné předem.

Kryštof: Ukončuji bod k Orientáku.

f. FAFIT Hide+Scav

Akce se posouvá na *neurčito*.

Kryštof: Čekáme na schválení obou fakult.

David: Musíme napsat FITu a FA, že se mění termín, ale že akci bychom pořád potřebovali schválit.

Kryštof: Musíme udělat grafiku, odpropagovat, nejdříve bude po orientačním běhu. Možná čtvrtek.

Marek, Matěj a Anžu tancují

Adam: Může to být 29. 4. nebo 30. 4.

g. Narozeniny FIT++

Kryštof: BUDOU.

Matěj: Měli bychom kopnut do Vojty Kopala, aby to řešil.

Rakmaty: Na parlamentu jsme dostali nápad, požádat si o nějaké peníze z Fondu Projektů SU.

Matěj: Chce to zjistit, jestli zvládneme získat nějaké peníze.

h. HelloFIT! 2026

Kryštof: Marku ty seš teď styčná osoba. Nemusím ti vysvětlovat, že narozdíl od Karaoke a Mentoringu se tohle stát MUSÍ. Už je ten čas to začít řešit.



Matěj: Je to hodně práce, ale vidíš z ní fakt krásnej výsledek. Udělal bych to zase ve čtvrtek, pátek je fakt blbej.

Rakmaty: Čtvrtek je obsazenej, můžeme ve středu nebo v pátek.

Kryštof: Místnosti vyřeším já. Napíšu o rezervaci na středu.

Matěj: Marek zjistí, jestli by se vyplatilo dělat anglickou verzi.

Adam se znovu prochází po zasedací místnosti.

Chce to víc organizačních schůzek.

i. Dejvická Šifrovačka

Kryštof: Bude™. Máme datum. 3. 10. 2026. Máme na to FSP.

II. Různé

Lesamáj, SU vesnička

Kryštof: Obojího bych se za nás rád zúčastnil, ale musíme sehnat lidi.

Matěj: Těžko říct jak bude SU vesnička vypadat, Podolí se neschválila žádost z fondu projektů.

Kryštof: Vyhodím to do help-needed.

23:12 – Schůze ukončena.